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Abstract (en)
The wind suction backup module (1) has an engagement portion (2) that is provided with a leg (3) for engagement with a support of the roof or
facade structure. A holder (4) is configured for holding the engaging portion. A connecting portion is configured for connecting the support with a
flashing portion (23). The engaging element in the holder is held along a sliding movable shaft and leg is spaced apart from the sliding movable
shaft. An independent claim is included for flashing portions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Windsogsicherungsmodul (1) für Eindeckelemente auf einer Dach-oder Fassadenkonstruktion. Ein solches
Windsogsicherungsmodul (1) umfasst ein Eingriffelement (2) mit einem ersten Schenkel (3) zum Eingriff unter ein Tragelement der Dach- oder
Fassadenkonstruktion. Es umfasst außerdem eine Halterung (4) zum Halten des Eingriffelements (2), wobei die Halterung (4) Verbindungsmittel
zur Verbindung der Halterung (4) mit einem Eindeckelement (23) umfasst. Das Eingriffelement (2) ist in der Halterung (4) entlang einer
Verschiebeachse verschiebbar gehalten, und der erste Schenkel ist zur Verschiebeachse beabstandet.
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